

- Resources once at the mission:
 - . community co-ordinator
 - . other contacts at embassy
 - . schools
 - . religious groups
 - . social clubs
- Employment
- The neighbourhood
- Fitting in - getting the most out of the whole experience
- Keeping things together at home

- Les services à la mission
 - . le coordonnateur communautaire
 - . les autres personnes-ressources
 - . les écoles
 - . les groupes religieux
 - . les clubs sociaux
- L'emploi
- Le quartier
- S'adapter pour profiter au maximum de son expérience
- L'harmonie à la maison

Expected Results

Participants will be able to go through each step of the preparation for a posting with know-how, in an orderly fashion, saving time and reducing the effects of the stresses that are present on a first posting.

Participants will be better equipped to work towards preparation, transition and integration as smoothly as possible.

Participants will leave the workshop with useful information, an awareness of resources on which to draw and a knowledge of a substantial supportive infrastructure within the Foreign Service community.

Participants will have a feeling of being prepared for the upcoming challenges of a first posting.

When

February 19, 7:00 p.m. to 10:00 p.m. in English (French language sessions will be announced for a later date).

Where

Posting Services Centre (ABC),
L.B. Pearson Building (D1).

Registration

Please phone Jean-François Méthé at 992-2224 before February 16, 1990.

Résultats escomptés

Les participants pourront passer par chacune des étapes de la préparation à une affectation en connaissance de cause, de façon ordonnée, en épargnant du temps et en réduisant les effets du stress relié à une première affectation.

Le fait que les participants soient mieux équipés résultera en une préparation, une réinstallation et une intégration qui iront comme sur des roulettes.

Les participants quitteront l'atelier bien informés, ayant une bonne idée des ressources qui peuvent les aider et une connaissance de l'infrastructure qui les appuiera à l'intérieur de la communauté du Service extérieur.

Les participants se sentiront prêts à surmonter les défis d'une première affectation.

Quand

Le 19 février, de 19 h à 22 h en anglais.
(Les séances en français seront annoncées plus tard)

Où

Au Centre des services à l'affectation (ABC), édifice L.B. Pearson (D-1).

Inscription

Veillez téléphoner à Jean-François Méthé au 992-2224 avant le 16 février 1990.